
                                                                 

Για άλλη μια φορά και παρά την διαμαρτυρία μας, σύμφωνα με το 

αριθ. 4/2022 Πρακτικό της Συνεδρίασης της Οικονομικής Επιτροπής της 

Περιφέρειας ΑΜΘ εγκρίθηκε δαπάνη για την αμοιβή δυο ατόμων με 

«πρότερη εμπειρία»!!! για διάστημα οκτώ (8) και πέντε (5) μηνών 

αντίστοιχα, με τίτλους κτήσης!!! για να παρέχουν έργο είτε σε χώρο της  

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗΣ ΕΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΒΑΛΑΣ 

ΤΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ 

ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΘΡΑΚΗΣ  

 

            ΚΑΒΑΛΑ,23-02-2022 

 

 

 

 

Προς  

1. Τον Περιφερειάρχη ΠΑΜΘ 

2. Τον Εκτελεστικό Γραμματέα ΠΑΜΘ 

3. Τον Αντιπεριφερειάρχη ΠΕ 

Καβάλας 

3. Τον Γενικό Διευθυντή της 

Διεύθυνσης Μεταφορών και 

Επικοινωνιών ΠΑΜΘ  

4. Την Οικονομική Επιτροπή της 

ΠΑΜΘ  

 

Κοιν/ση 

1. ΟΣΥΑΠΕ 

2. Μέλη του ΣΥΠΕΚΑ  

 

 



Διεύθυνσης Μεταφορών, είτε σε χώρο της επιλογής τους!!! και 

συγκεκριμένα ο ένας εξ αυτών για έκδοση δελτίων εκπαίδευσης και 

εξέτασης υποψηφίων οδηγών, ανανεώσεις αδειών οδήγησης και ό,τι 

άλλη εργασία του ανατεθεί από το Τμήμα Χορήγησης Αδειών οδήγησης 

και ο δεύτερος για την εξυπηρέτηση του κοινού, έλεγχο 

δικαιολογητικών και διεκπεραίωση εγγράφων στο Τμήμα Αδειών 

Κυκλοφορίας.  

 

Επανερχόμενοι σε παλαιότερα έγγραφά μας (από 09-06-2021, 06-09-

2021 και 01-10-2021) που αποστείλαμε αναφέροντας τα προβλήματα 

της Διεύθυνσης Μεταφορών και Επικοινωνιών και κρίνοντας επιτακτική 

την πρόσληψη μόνιμου προσωπικού, θεωρούμε πως είναι σαφές σε 

όλους ότι προκύπτουν σοβαρά θέματα σχετικά με τη λειτουργία της 

Υπηρεσίας,  την εκτέλεση των καθηκόντων των υπαλλήλων, τον έλεγχο 

εκτέλεσης αρμοδιοτήτων και την διαχρονική ευθύνη που επιφορτίζεται 

η υπηρεσία.  

 

Ταυτόχρονα τονίζουμε ότι οι απαντήσεις, που μας δόθηκαν με 

αφορμή τη σύναψη όμοιας σύμβασης το έτος 2021, για ζητήματα, που 

σχετίζονται με το συγκεκριμένο έργο που θα εκτελούνται από τους 

συμβαλλόμενους; , με την δυνατότητα να παρέχουν το έργο σε χώρο 

της επιλογής τους, να χρησιμοποιούνται υπηρεσιακοί κωδικοί εκτός του 

χώρου της συγκεκριμένης υπηρεσίας κλπ είναι διάτρητες και αστήρικτες 

νομικά. 

 

 



Για όλα τα παραπάνω καταθέτουμε και πάλι την σοβαρή διαφωνία 

μας και την απαίτησή μας να δοθούν οι δέουσες απαντήσεις, αλλά και 

να γίνουν όλες οι απαραίτητες ενέργειες για τη στελέχωση της 

συγκεκριμένης υπηρεσίας, αλλά και όλων των Δ/νσεων με μόνιμο 

προσωπικό και όχι με ελαστικές και «αδιαφανείς» σχέσεις εργασίας 

που μόνο «μπαλώματα» προσπαθούν να προσφέρουν. 

 

 

                                                             ΓΙΑ ΤΟ ΔΣ 

              Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                 Η ΓΕΝΙΚΗ  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ     

       

 

       ΦΙΛΙΠΠΙΑ ΚΟΧΛΙΑΡΙΔΟΥ                                         ΣΟΥΛΤΑΝΑ ΦΑΡΙΝΑ 

 

 


